
Gdje su Vrbovečki planinari dočekali Novu Godinu ... 

A gdje bi nego u planini . Na samu Staru godinu osamnaest planinara PD Vrbovec uputilo se u 

Istru na planinarski doček Nove Godine.  

Stara Godina 31.12.2015. 

Naša predsjednica, u izradi plana izleta za narednu godinu, zamolila je sve članove svog 

planinarskog društva da joj predlože moguće planinarske destinacije, i ja sam predložio neke 

meni zanimljive, krajem studenog napisao sam : Učka je nepresušan izvor planinarskih 

destinacija ... , tek nešto više od mjesec dana naša predsjednica povela nas je na Učku, na 

njen 1396 metara visok vrh Vojak, kad bi barem sve predsjednice/predsjednici ovom brzinom 

ispunjavali želje svojih podanika ... .   U vrijeme poklona netko je spominjao poklon, pomislio 

sam da ćemo dobiti i neki poklon za Božić i Novu godinu. No, ispalo je da se Poklon zove 

polazna točka za uspon na Vojak, staza nas je vodila kroz šumu, netko je rekao da su Duc i 

Dejan na skijanju u Sloveniji, a mi smo vidjeli snijeg na stazi kojom smo prolazili. Možda i nije 

dovoljno za skijanje ali s Ducom se nikad ne zna.  

                                                  
Ispred vidikovca na Vojaku (1396+4 m/nv) 

Za planinarski doček Nove Godine odabrali smo Istarsko selo Skitača u kojoj je vrlo ugodan 

planinarski dom, na 426 m/nv. S vrlo lijepim pogledom na kvarnerske otoke.  Kako smo već 

obavili uspon na Vojak, do planinarskog doma u Skitači došli smo pomalo umorni i gladni. 

Odmah smo prionuli večeri, čudno je što se sve skrivalo u našim ruksacima, torbama i 

vrećicama, ali bila je to tek užina. Uskoro smo se prihvatili roštiljanja.  



 

Duc i Dejan pridružili su nam se taman prije roštilja, skijanje u Sloveniji pretpostavili su 

druženjem, i dočeku sa svojim planinarskim prijateljima.Poslije večere bili smo siti (ne baš 

svega), iako pomalo umorni, dio društvanca poželjelo je obaviti još jednu šetnju. U već mrkli 

mrak poveo nas je Drago jedan od naših domaćina.  Staza je išla vrlo kamenitim terenom, no 

većina nas imala je naglavne ili ručne svjetiljke, pa smo bez problema svladali kamenu i 

mrakom okupanu stazu. Drago je normalno bio na čelu kolone, a ja nazačelju. U jednom 

trenutku pomislio sam da smo Drago i ja poput Istarskih „kratkodlakih ovčara“, a između nas 

šest ovčica, kako smo sve ovčivice uspješno po mrklom mraku doveli do raspela Sv. Lucije, a 

ni u povratku nijednu nismo izgubili uspješno bi mogli čuvati i mnogo veći broj ovčica.  Naš 

prvi dan, iako je to bio zadnji dan u godini, bio je ispunjen planinarskim aktivnostima. Ali tu 

nije kraj. Petnaestak minuta prije Nove Godine, uputili smo s nekoliko flaša šampanjca i 

svojim kupicama (planinarskim šalicama) na 470 metara vrh Orlić. Tamo smo uz 

šampanjac,odbrojavanje i prskalice dočekali 2016.g. Svjedočili smo i raketama i 

novogodišnjoj pirotehnici na kvarnerskim otocima.  Pravi urnebes nastao je kad smo ocijenili 

da je nastupila Nova ...  svi smo pohrlili čestitati najbližem prijateljici iliprijatelju, u mraku 

više nismo znali kome smo čestitali a kome nismo, za svaki slučaj nekima smo čestitali dva/tri 

puta, posebno mi muški našim planinarkama , pusa je ipak pusa ma bila i višekratna, ali 

mislim da nam u toj gužvi i planinarke nisu ostale dužne, iskoristile supriliku. 

 

                                                       Nova 2016. na Orliću 

Nova Godina 01.01.2016. 

Poslije buđenja ne baš u zoru, i obavezne kavice, prošetali smo selom u kojem smo se 

smjestili, oni najhrabriji (njih dvoje) željeli su provjeriti gdje smo dočekali Novu ... Desetak 

minuta do Orlića i desetak s Orlića, taman za jutarnje razgibavanje.  Poslije doručka uputili 

smo se u nedaleki Labin u razgledavanje i još jednu kavicu – samo zbog tradicije. 



 

Pored starog topa, na sreću više nije u funkciji ...                      U šetnji starim ulicama Labina ... 

No, i u Labinu smo našli planinarsku stazu, označena je brojem 424, nas osmero htjeli smo i 

tu stazu vidjeti i svladati, što smo za sat i pol i uspjeli. Ostatak društva čekalo je nas jednoj 

plaži, iako su u šali najavljivali kupanje, nitko nije prikupio dovoljno hrabrosti za takvu 

avanturu, u novinama smo kasnije čitali da je u nekim Istarskim gradićima ipak bilo 

Novogodišnjih kupača.   Poslije ugodne  šetnje po svježem ali sunčanom danu prvog dana 

nove godine vratili smo se u Skitaču, koja na sreću nije nikud odskitala.  Dok smo se za Staru 

godinu počastili roštiljem, za Novu smo imali novi plan, povrće i odojak pod pekom.  

 

Što se krije ispod peke ...                            Dobar tek ili u slast ... 

Poslije slasnih zalogaja, društvo je našlo zabavu, oni koji su dobili na tomboli ustvari su 

izgubili jer nisu morali plesati, oni koji su izgubili na tomboli morali su plesati, pogoditetko je 

tu dobio ili izgubio.  Još jedno pitanje : tko je bio najaktivniji plesač ? Ako ste pomislili na 

Klementa, pogodili ste.  Iako je naša predsjednica plesala, dan ranije imala je ozbiljnu ozljedu 

ne na planinarenju, već u žaru izvođenja pantomime, gležanj nije izdržao, kako je izgubila na 

tomboli ipak je zaplesala. 

 



 

Subota 02.01.2016. 

Sve što je lijepo kratko traje. Na Staru i Novu godinu vrijeme nas je poslužilo, bilo je svježe, 

ali sunčano i bez padalina, no u subotu već od jutarnjih sati kišilo je. Dogovorno smo skratili 

aktivnosti za taj dan. Naravno u Mošćeničkoj Dragi pala je i oproštajna kavica.  U Gorskom 

Kotaru dočekao nas je snijeg, magla, led i susnježica. Požurili smo svojim domovima, iako su 

uvjetu za vožnju bili grozni svi smo se bez problema vratili svojim najmilijimim.  

 

Najte kaj ili ča zameriti  ...                                  Napisao : Damir Crnogaj 

Svim bivšim, sadašnjim i budućim članovima Planinarskog društva Vrbovec još jednom 

čestitamo Novu Godinu ... 

                                                   Djed mraz i baka mrazica ... 

 


